
ANTE JENČIČ, zdravnik
-Monim, da je bil progrmm tretjega samoprispevka temeljito

pretehtan in da so načrtovani objekti res nujno potrebni. Kot
zdravnika me najbolj zanima zidava novega zdravstvenega doma
v soseki BS-8 za Bežigradom Pradlagam, da bi nosil ime po
kakem znanem slovenskem zdravniku. škoda je le. da smo se
povsem nehali pogovarjati o nadzidavi zdravstvenega doma v
Kržičevi ulici.'


